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CDA nu grootste fractie in Weerter Gemeenteraad 
Nadat eerst Marienel Engelen opstapte bij de VVD en haar zetel meenam naar Weert Lokaal, hebben 

ook Loppan Struving en Ton Egging vaarwel gezegd tegen de VVD en hun zetel meegenomen. Zoals u 

in alle media heeft kunnen lezen was het vertrek van zowel Loppan 

Struving als Ton Egging naar aanleiding van de gang van zaken binnen de 

VVD omtrent het dossier Poort van Limburg. Met de komst van Loppan 

Struving naar het CDA is de CDA fractie nu met 7 zetels de grootste 

fractie in de Weerter Gemeenteraad, tegen 6 bij de VVD en Weert 

Lokaal. We zijn daarbij overigens niet met oogkleppen op voor de korte 

termijnwinst gegaan, maar hebben gedegen gekeken of Loppan binnen 

ons team past en zeker ook binnen het CDA gedachtegoed. We hebben daartoe uitgebreide 

gesprekken met haar gevoerd en ook binnen de fractie en het bestuur de meningen gepeild. Ik kan u 

zeggen dat we blij zijn met Loppan! We gaan er samen tegenaan! Omdat Weert het waard is! 

 

Hendrik Stals 
Fractievoorzitter CDA Weert 

 

Introductie Loppan Struving 
Ik ben geboren in Stockholm en op vijfjarige leeftijd verhuisd naar Nederland. Mijn ouders, een 

Zweedse moeder en Nederlandse vader, waren echte ontdekkingsreizigers, letterlijk en figuurlijk. Dat 

zit dus ook in mijn 'Vikingenbloed'. Na de HBS heb ik 2 jaar Rechten gestudeerd, maar ik voelde me 

opgesloten tussen de boeken. Ik wilde de wereld ontdekken en meedoen. Na een opleiding tot 

Bedrijfseconoom bij Philips Nederland, heb ik veel gereisd in mijn functies bij 

Hotelcomputersystemen en als Initiële Kostenadminstrateur bij een 

Hoofdindustriegroep van Philips. Maar toen begon mijn grote avontuur bij 

ASML als het 41
ste

 personeelslid, een geweldige tijd waarbij 'samen' het beste 

uit elkaar halen, moed blijven houden en nooit denken dat je iets niet kunt, me 

gemaakt hebben. Daar heb ik ook mijn man Robert ontmoet, waarmee ik 

inmiddels 23 jaar heel gelukkig getrouwd ben. Ik ben toen verhuisd naar Weert, 

waaraan ik mijn hart verknocht heb! Weert heeft alles.... Het is mooi, gezellig, 

veilig, een prachtig landschap eromheen en heeft alle voorzieningen die je je 

kunt bedenken. Ook is het een prima uitvalshaven om de wereld te ontdekken. 

Drie vliegvelden en evenzoveel wereldsteden op korte afstand. Weert heeft een ziel en dat komt 

door de grote gemeenschapszin. Dat is ook de belangrijkste basis, vooral nu in deze roerige tijden 

waarbij alles op zijn kop lijkt te staan. Dat moeten we vooral niet afbreken, maar koesteren en verder 

uitbouwen, kansen genoeg! Afgelopen zaterdag ben ik naar mijn eerste CDA congres geweest samen 

met Marleen, Jasper, Anton en Hendrik. Het was een leuke, prettige en leerzame ervaring, maar 

vooral wat er werd gezegd door Sybrand Buma en Ruth Peetoom sprak mij enorm aan. Ik heb echt 

het gevoel dat ik aan het begin sta van de wedergeboorte van het CDA! 

 

Loppan Struving 
Raadslid CDA Weert | Commissie Algemene Zaken 
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Voorjaarsnota Gemeente Weert 
Op donderdag 30 mei werd de Voorjaarsnota door de Gemeenteraad behandeld. De Voorjaarsnota 

wordt beheerst door grote onzekerheid over de gemeentelijke financiën in de komende jaren. De 

financiële uitdagingen zijn groot en de laatste berichten van de VVD-PvdA regering over extra 

bezuinigingen maken het vooruitzicht zeker niet rooskleuriger. Daarbij komen ook nog de financiële 

gevolgen van onder andere het debacle complex Poort van Limburg en de afwaardering van het 

grondbedrijf. Onze coalitie heeft met het inzetten van de FLOW reorganisatie in 2010 een 

vooruitziende blik gehad. De opgeleverde besparing van 4 miljoen 

euro zorgt er nu voor dat de begroting voor 2014, met de kennis van 

nu, sluitend wordt. Als we dat niet hadden ingezet, hadden we nu een 

groot financieel probleem gehad. Wij hebben het college en de 

ambtelijke organisatie hiervoor gecomplimenteerd. Ondanks dat deze 

reorganisatie ook structureel een positieve impact heeft van circa 4,8 

miljoen euro, gaat dit helaas niet voorkomen dat we nog extra 

inspanningen moeten doen om ook meerjarig de begroting sluitend te krijgen. Het plan van aanpak 

hiervoor wordt in de eerstvolgende Commissie Algemene Zaken behandeld. We zijn daar in de 

beschouwingen dan ook niet verder op ingaan. Mocht de uitgangspositie voor de begroting van 2014 

door allerlei effecten significant anders worden, dan zullen we daar tijdens de begrotingsbehandeling 

verder in sturen. We gaan ervan uit dat het college zorgvuldig omgaat met onze gemeenschappelijke 

financiële middelen en een gedegen afweging maakt om al tijdens het lopende het jaar de uitgaven 

te beperken tot de noodzakelijke. “De potjes hoeven niet perse leeg!” Hoewel de voorjaarsnota 

wordt gedreven door de beschikbare financiële middelen beseffen wij dat dat slechts middelen zijn 

om de zaken die wij willen realiseren voor onze inwoners mogelijk te maken.  Bij de besluiten die we 

de komende tijd gaan nemen blijft deze gedachte voor ons voorop staan. Omdat Weert het waard is! 

 

Hendrik Stals 
Fractievoorzitter CDA Weert 

 

CDA moties tijdens behandeling Voorjaarsnota 
 

Motie handhaven onderhoudsstaat Lichtenberg 
De CDA-fractie heeft zich in het verleden al vaker ingespannen voor Openluchttheater de Lichtenberg 

en constateert nu dat in deze Voorjaarsnota de Lichtenberg uit de prioriteiten is geschrapt. Wij willen 

dit monument behouden voor de toekomst en daarom minimaal de huidige onderhoudsstaat 

handhaven om verder verval te voorkomen. Deze motie is aangenomen. 

 

Motie tegen uitbreiding achteraf betaald parkeren 
In de prioriteiten wordt 1 miljoen euro gereserveerd voor het uitbreiden van achteraf betaald 

parkeren. Om dit te financieren zal een verhoging van de parkeertarieven nodig 

zijn, terwijl de bezoekersaantallen aan de binnenstad nu al teruglopen. Tevens 

wordt vermindering van het aantal BOA’s genoemd. Het CDA vindt dat de BOA’s 

een bredere functie hebben dan alleen parkeerbonnen uitschrijven. Zij hebben een 

preventieve werking en dragen bij aan de veiligheid in algemene zin. Wij hebben 

hiervoor een motie ingediend. Het CDA wil overigens wel investeren in 

betaalgemak. Het plan om de parkeerautomaten geschikt te maken voor betaling met de PIN pas 

juichen wij dan ook toe. Ook deze motie werd tijdens de vergadering aangenomen. 
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Motie aanvulling algemene reserve met incidentele baten 
Tot slot hadden we een motie voorbereid omtrent de aanvulling van de algemene reserves. Het CDA 

staat voor een solide financieel beleid. Ondanks dat door het herschikken van de reserves de 

algemene reserve is aangevuld, is het totaalbedrag aan reserves daardoor niet groter geworden. Als 

een goed huisvader zullen we voorzichtiger moeten zijn met het inzetten van de algemene reserves 

en deze moeten aanvullen waar mogelijk. Geld wat je niet hebt kun je immers ook niet uitgeven. We 

hebben deze motie uiteindelijk aangehouden omdat hierover begin juni een bespreking volgt. 

Afhankelijk van de uitkomst bepalen we of we deze motie alsnog indienen. 

 

Hendrik Stals 
Fractievoorzitter CDA Weert 

 

CDA Voorjaarscongres 
Op zaterdag 1 juni vond het CDA Voorjaarscongres plaats in de Brabanthallen. De afdeling Weert was 

met vijf personen goed vertegenwoordigd. Marleen, Hendrik, Anton, Loppan en Jasper vertrokken ’s 

ochtends naar Den Bosch. Het was een gezellige dag. Het congres begon met een mooie speech van 

partijvoorzitter Ruth Peetoom. Vervolgens werd er afscheid genomen van de bewindspersonen uit 

het kabinet Rutte-Verhagen. Onder luid applaus werden onze 

voormalige ministers en staatssecretarissen in het zonnetje 

gezet. Hoogtepunt van de dag was de speech van Sybrand 

Buma. In een bijzonder inspirerende toespraak presenteerde hij 

zeven principes om ons land te vernieuwen en uit de crisis te 

leiden (www.cda.nl/7-principes). De partijleider gaf aan dat we 

in deze tijd niet kunnen en niet mogen volstaan met goedkope, 

ondoordachte oplossingen. De zeven principes zijn geen lijstje 

met kant en klare voorstellen en ook geen tienpuntenplan dat morgen weer in een la verdwijnt. Het 

gaat om een toekomstvisie waarmee het CDA gedachtegoed weer helemaal is geactualiseerd. Het 

tweede gedeelte van het congres bestond uit huishoudelijke zaken en aansluitend vond er een borrel 

plaats, waarbij de banden met onze provinciale, nationale en Europese volksvertegenwoordigers 

konden worden aangehaald. De dag werd door de Weerter delegatie afgesloten met een gezellig 

diner bij Restaurant De Poorter. Het was een dag vol enthousiasme, nieuwe ideeën en frisse energie! 

 

Jasper Heesakkers  
Bestuurslid CDA Weert 
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Westtangent 
Het CDA werkt aan bereikbaarheid. Een goede infrastructuur is daarbij van wezenlijk belang. Wij zijn 

nog steeds van mening dat de bereikbaarheid van industrieterrein de Kempen en Kanaalzone 1, 2 en 

3 vanaf de A2 onder druk staat. Dit is belemmerend voor de economische activiteiten en voor de 

leefbaarheid ten gevolge van ongewenste bewegingen van vrachtverkeer in de woonwijken. Tijdens 

de begrotingsbehandeling hebben wij het college opgeroepen om dit samen met de provincie actief 

op te pakken. Wij willen graag weten hoe de voortgang hiervan is. Dit alles om de bereikbaarheid van 

Weert en de regio Midden-Limburg te versterken en de leefbaarheid te bevorderen! 

 

Hendrik Stals 
Fractievoorzitter CDA Weert 

 

Stadswandeling Weert 
Op donderdag 20 juni a.s. organiseert het CDA Weert voor belangstellenden een stadswandeling. 

Onder leiding van een gids van de Stichting Stadsgidsen Regio Weert maken we een wandeling door 

onze mooie binnenstad. Het vertrekpunt van de wandeling is het 

Birgittinessenklooster, gelegen aan de Maasstraat 17 in Weert. We 

starten om 20:30 uur met de wandeling en deze zal tot ca. 22:00 uur 

duren. Graag sluiten we de avond gezamenlijk op gezellige wijze af met 

een drankje in het centrum. Het aantal deelnemers aan de 

stadswandeling is beperkt (max. 40). Indien u aan de wandeling wilt 

deelnemen, kunt u zich aanmelden bij Jasper Heesakkers. Dit kan telefonisch (tel. 06-10666318) of 

via e-mail (jasper.heesakkers@gmail.com). Meld u snel aan want vol is vol. Graag tot 20 juni! 

 

Jasper Heesakkers 
Bestuurslid CDA Weert 

 

Agenda 
 

Donderdag 20 juni 2013 Algemene Ledenvergadering CDA Weert (ledenactiviteit) 

19:30 uur, Birgittinessenklooster, Maasstraat 17, Weert 

 

Donderdag 20 juni 2013 Stadswandeling Weert (openbaar, aanmelding verplicht) 

20:30 uur, Birgittinessenklooster, Maasstraat 17, Weert 
 

  
 

Deze nieuwsbrief is een uitgave van het CDA Weert. Wilt u uw e-mailadres wijzigen of wilt u voortaan geen nieuwsbrief 

meer ontvangen? Stuurt u dan een e-mail naar cdaweert@gmail.com 
 

Indien u mensen kent die ook geïnteresseerd zijn in deze nieuwsbrief, stuur hem dan gerust door. U kunt zich  op deze 

nieuwsbrief abonneren door een e-mail te sturen naar cdaweert@gmail.com  

 
 
 
 
 
 

Omdat Weert het waard is! 
www.cdaweert.nl • www.facebook.com/cdaweert • www.twitter.com/cdaweert 


